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Discussienota commissie

Commissie Afdeling en opsteller
17 oktober 2022 Griffie/W.F.C. Damman

Portefeuille
College 
Programma
Ruimte

Agendapunt Onderwerp
4. Beantwoording schriftelijke vragen 2022-03 Euroma

De commissie geeft als advies:
Na bespreking kennis te nemen van de beantwoording schriftelijke vragen 2022-03 BPF/Euroma

Inleiding
De fractie van de PvdA heeft verzocht de beantwoording schriftelijke vragen 2022-03 BPF/Euroma te 
agenderen voor de raadscommissie voor nadere inlichtingen

Beantwoording schriftelijke vragen 2022-03 BPF/Euroma 
Tijdens de agendacommissie van 27 september heeft de PvdA-fractie (Siebren Buis) verzocht de 
beantwoording van de schriftelijke vragen (sv 2022-03) BPF/Euroma te agenderen voor de 
eerstvolgende commissievergadering. De fractie wil graag nadere inlichtingen en heeft de volgende 
aanvullende vragen/opmerkingen: 

• Het aangezicht voor de omgeving had meer aandacht moeten krijgen, het ziet er allemaal 
zeer minimaal uit. De buurt had meer verdiend en verwacht ook kijkend naar wat er eerst 
stond;

• De eisen die gesteld zijn aan deze ondernemer t.a.v. de nieuwe beplanting (met name in de 
afscheiding) zijn, kijkend naar het huidige resultaat, hadden zwaarder kunnen zijn. De vraag 
is of daar mogelijkheden toe zijn;

• In dit totale gebied waren een handvol woningen aanwezig. Wij hadden graag gezien dat 
deze woningen weer terug waren gekomen, dat is nu niet het geval. Kan dat alsnog? En wil 
het college in de toekomst meenemen het uitgangspunt dat woningen weghalen bij een 
nieuw plan met zich brengt dat die woningen in het gerealiseerde nieuwe plan weer 
terugkomen op de een of andere manier?

Bevoegdheid / Juridisch kader
Art. 5 en 9 Organisatieverordening van de gemeenteraad Heerde.

Heerde, 28 september 2022
griffier a.i
W.F.C Damman

Bijlagen:
1. sv 2022-03 beantwoording vragen PvdA BPF/Euroma


